
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLOFRIU,  DEL DIA 19 DE FEBRER DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Josep Sabrià 
Sr. Jaume Alsina 
Sr. Josep Estanyol 
Sr. Francisco Rocas 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Medi ambient 
3) Mobilitat 
4) Altres 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:15 h seguint l’ordre del dia: 
 
 
1) Serveis Tècnics i Municipals 
 
Camí de Can Garriga: Esperant que s’executi. La feina està encarregada a Giralt. 
 
Camí de Roma: En quant a la finca que ha causat despreniments al camí, se’ls hi ha 
requerit que han de treure les pedres grans que han posat provisionalment i recollir 
totes les terres. Estem a l’espera de que presentin proposta de contenció de terres 
definitiva per poder-los atorgar llicència en el que cas que el que presentin sigui 
tècnicament correcta. 
El Consell demana que si fan mur vertical quedarà molt tancat i més estret. Demanen 
si se’ls pot recular ½ metre a baix. 
 
Terrenys deixats davant del Garden: Es procedeix a sancionar els propietaris per 
incompliment. Legalment amb la sanció se’ls dóna 30 dies més. Si tot i això no fan la 
neteja, l’ajuntament ho fa subsidiàriament i es carrega a la propietat. 
 
Llum a les pistes de Bitlles: Es posaran aquest 2020. 
 



                                           
 

 

 

Camí del Cementiri: S’ha encarregat a Serveis. Es farà entre Abril i Maig, no hi ha 
disponibilitat abans. Es farà amb formigó. 
 
Cunetes del Camí Vell de Torrent: Estan fent Palafrugell, han tingut molta feina pel 
temporal i en quant acabin aniran a Llofriu a netejar cunetes. De totes maneres, 
serveis tècnics i serveis municipals miraran si els camps realment estan agafant el 
terreny al camí per poder parlar amb els propietaris. L’anivelladora amb la que 
comptem és la de Giralt i estem a l’espera que la porti per fer les feines pendents. 
 
Cuneta de la dreta cantonada carrer Tramuntana amb camí del cementiri al Molló 
(alçada Granja de’n Planes): S’han fet les cunetes. Ha de passar l’anivelladora però 
amb el tema de les pluges anem endarrerits per la quantitat de feina que ha suposat. 
 
Neteja viària: Urbaser ens confirma que actualment treballa una brigada de dos peons 
fent la neteja manual els dimecres (dins la franja horària de 7h a 14h) i hi solen estar 
2,5 hores. En quant a la màquina escombradora ve els diumenges (dins la franja 
horària de 7h a 14h) i també sol estar unes 2,5 hores. 
 
Travesses de fusta de la caseta on es fa la festa malmenades: Des de serveis ja s’ha 
reparat i s’han posat planxes metàl·liques. Hem tornat la clau al Sr. Sabrià però ens en 
hem fet una còpia per a què Serveis la tingui per quan hi ha una incidència. 
 
Porteries camp de futbol: S’han canviat les xarxes perquè en una de les visites hem 
detectat que estaven molt trencades. 
 
Separació entre el camp de futbol i l’aparcament: En referència al camp de futbol on 
els cotxes hi fan girs inapropiats, es posaran pedres grans entre els arbres que 
separen una zona de l’altra per a què els cotxes no hi puguin passar perquè les 
pilones estèticament no queden bé. Manca saber qui té el candau i/o la clau de la 
cadena que tanca l’accés i d’aquesta manera quedaria solucionat ja que no hi 
accedirien cotxes. 
El Consell creu que ningú té la clau. S’acorda posar-ne un i donar una còpia al 
Consell. 
 
Desbrossar camí de Roma: es farà en breu. 
 
Camí intransitable per les pluges (des de Can Duran fins al cementiri): Es necessita 
l’anivelladora, estem a l’espera de Giralt. 
 
Reg del Molló: el mateix cas, ara quan vinguin a Llofriu es farà tot. 
 
Camí públic tallat per particular (Ca la Resclosa): Se’ls hi va demanar de paraula (en 
visita) que havien d’obrir. Si no ho han fet encara se’ls requerirà formalment. 
El Consell comenta que continua tancat i que se’ls hi requereixi formalment. 
 
2) Medi ambient 
 
Contenidors a la rotonda de Llofriu: S’està buscant nova ubicació i replantejament de 
residus del nucli de Llofriu entre d’altres. S’està plantejant implementar el porta a porta. 
Quan hi hagi alguna cosa més lligada es farà saber. 



                                           
 

 

 

El sr. Alsina comenta que no hi ha el contenidor de vidre i que ha trucat diverses 
vegades però no el posen. 
 
3) Mobilitat 
 
Actuacions en matèria de mobilitat que quedaven pendents: Ja s’han acabat els 
treballs pendents. No s’ha posat coixí berlinès tal li com es va acordar en la darrera 
reunió. 
 
Senyalització nom del camí dels Horts i miralls trencats: els miralls ja s’han substituït i 
s’ha encarregat una remesa de senyals de nom de carrers. En quant arribin es 
substituiran i se’n posarà a l’entrada del camí pel semàfor ja que actualment no n’hi ha. 
 
4) Altres 
 
Festival de Jazz (octubre): l’alcalde demana al Consell  què els hi semblaria si es fes 
un aperitiu i una actuació vinculada al festival de Jazz a Llofriu. 
Els membres en volen parlar abans però en tot cas hauria de ser més aprop de l’estiu 
per el tema del temps. Ens en diran alguna cosa. 
 
Partida específica: l’alcalde els hi recorda la dotació de la partida específica, de cares 
a la propera reunió haurien de tenir alguna proposta a valorar. 
 
Visites de l’alcalde com a regidor de nucli: l’alcalde explica que vindrà el primer dimarts 
de cada mes (si hi ha prou quòrum) en la franja de 17h a 19h. Es demana al Consell 
que siguin ells els que organitzin aquestes visites i que el dia abans s’informi per a què 
l’alcalde sàpiga què té. El mes que no hi hagi res programat no s’anirà. Des de 
l’ajuntament també es publicitarà. El Consell hi està d’acord. 
 
Petició del Sr. Albert Ferré Cardona a incorporar-se com a membre del Consell de 
Gestió: L’alcalde explica que el sr. Ferré ha demanat incorporar-se al Consell de 
Gestió i Participació. 
Vist els Estatuts s’ha tenir en compte els següents factors: 
 - Els Estatuts estan en revisió per a la seva modificació i mentre duri el procés 
el Ple municipal no aprovarà reconstitucions. 
 - Els Estatuts marquen que un màxim de cinc membres són a proposta de 
l’Associació i ells ja tenen els seus membres proposats. 
 - Els Estatus marquen que el sisè membre (màxim) és a proposta del President 
(l’alcalde) i no ha de ser membre de l’associació i aquest membre ja hi és. 
Per tant, s’acorda denegar la incorporació del Sr. Ferré al Consell de Gestió i 
Participació de Llofriu. 
 
5) Noves aportacions 

 
- La finca de Can Duran ha tornat a plantar arbres i enlloc de posar-los dins 

la finca ho ha tornat a posar al marge del camí. 
- Es parla del conveni que es té amb Ca la Montse en referència als terrenys 

que té cedits com aparcament. S’ha de renovar en breu i com que 
l’ajuntament no fa les estassades pactades en conveni no tenen massa 
ganes de renovar-lo. 



                                           
 

 

 

El Consell proposa que el nou conveni sigui contrafactura (6 neteges l’any), 
d’aquesta manera es podria renovar i no hi hauria les problemàtiques 
actuals. L’alcalde ho veu una bona opció i se’n parlarà. 

- Camí paral·lel (Mas Prats) es queixen que només es fa fins a la Font de la 
Teula i d’aquí en endavant no. La cuneta està enterrada. 

- El desviament de Can Garriga (Ca l’Elies) també està en males condicions. 
- Hi ha 5 o 6 llums foses a les Escoles velles (1 a l’escala i 5 a la sala a la 

dreta) 
- Biennal Miserachs: Expliquen que els hi han proposat fer una exposició de 

fotografies a les Escoles Velles. No els hi sembla malament però el 
problema que hi veuen és tenir obert un mes i mig (perquè tant temps la 
gent no s’ofereix voluntària). 

 
A les 22.05h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació  


